
Dělnická strana sociální spravedlnosti 
(DSSS) považuje diktát ministrů vnitra člen-
ských států Evropské unie o zavedení povin-
ných kvót na rozdělení migrantů za nesmysl-
né rozhodnutí, dokazující neschopnost unie 
řešit imigrační invazi. Bude zajímavé sledo-
vat, jakým způsobem chce unie tento plán 
realizovat. Budou se snad migranti rozvážet 
po Evropě v zapečetěných vlacích do cílo-
vých stanic?

Současně s tímto rozhodnutím EU vyzý-
váme vládu České republiky, aby podala de-
misi. Byla to totiž zejména dnes vládnoucí 
sociální demokracie, která prosadila schvá-
lení Lisabonské smlouvy, jejíž společná imig-
rační politika zavedení kvót umožňuje. ČSSD 
je tedy (mj. s ODS, lidovci a TOP 09) hlav-
ním viníkem současného stavu, kdy je naše 
republika degradována na pouhý evropský 
region, o němž se rozhoduje v Bruselu bez 

ohledu na názor českých občanů.
Za současné situace vidíme budoucnost 

České republiky mimo Evropskou unii, kte-
rou bychom měli co nejrychleji opustit. To-
talitní praktiky, kdy se rozhodovalo o nás bez 
nás, již z naší historie známe.

DSSS říká NE federální a totalitní Evrop-
ské unii, ANO Evropě samostatných a suve-
rénních států!

Tiskové centrum DSSS

Sobotkova vláda by měla podat demisi

Největší starostí vlády je, kde budou při-
vandrovalci bydlet, jaké integrační pro-
gramy jim připravíme a rozjela se lživá 

kampaň, že se těchto nájezdníků nemusíme 
bát. A to je to nejhorší, co na nás „naše“ vlá-
da chystá.

Maďarská a bulharská vláda staví ploty, ang-
lické noviny vyzývají vládu, aby na ostrahu pod-
zemního vlakového tunelu vedoucího z Francie 
nasadila armádu, francouzské úřady nasazují 
speciální policejní jednotky k tunelu. A úřady 
ČR? Jestli se nasadí policisté, tak jedině pro-
ti demonstrantům, kteří odmítají příliv ekono-
mických uprchlíků a mají obavu o další osud re-
publiky. Své by o tom mohli vyprávět účastní-
ci mnoha demonstrací Dělnické strany sociální 
spravedlnosti (DSSS).

Odnárodněná média dávají prostor zástup-
cům kulturní fronty, kteří ucítili příležitost kop-
nout si do ideje národního státu, kde si vládne na 
svém a po svém původní domácí obyvatelstvo. 
K nim se přidávají tzv. neziskovky, které se přímo 
třesou, až budou moci integrovat uprchlíky do 
našeho prostředí. Objevují se hloupé a lživé ar-
gumenty, že i my jsme přivandrovalci a když Če-
choslováci prchali do ciziny před totalitou a te-
rorem, tak jim hostitelské země umožnily pobyt.

První polovinou věty se nebudu ani zabý-
vat, protože věnovat se době stěhování náro-
dů je bezpředmětné. Ale u druhé poloviny vě-
ty bych oněm mudrlantům, kavárenským tla-
chalům a liberálním blouznivcům rád sdělil, že 
všechny jimi zmiňované uprchlické vlny (1939, 
1948, 1968) měly pro hostitelskou zemi úplně 
jiné následky než dnes. Předně, od Čechoslo-
váků rozhodně nehrozilo, že se začnou vyhazo-
vat do povětří ve vídeňském anebo v západo-
berlínském metru, či začnou vyhrožovat Raku-
šanům či Němcům terorem, když nepřistoupí 
na jejich požadavky ohledně práce, sociálních 
dávek či ubytování. Neobsazovali prázdné do-
my, neznásilňovali, neslučovali se do kriminál-
ně – drogových gangů.

Drtivá většina těchto příchozích si chtěla najít 
v nových zemích práci a ani je nenapadlo para-
zitovat na tamním systému. Ano, v začátku jim 
byla poskytnuta pomoc, ale pak se prakticky 
všichni postavili na vlastní nohy a sžili se s no-
vým prostředím. A také jich nebylo tolik, aby se 
ohrozila samotná existence toho či onoho hos-
titelského státu. Takže my, z českomoravského 

prostoru, nikomu nic nedlužíme.
Musíme vnímat uprchlíky jako hrozbu. Roz-

hodně nás nesmí obměkčit hollywoodsky pod-
barvené příběhy uprchlíků, které servírují pro-
režimní média. Obrázky malých dětí v táborech 
mající vzbudit soucit. Zde není pro soucit mís-
to, protože si musíme uvědomit, že z těchto dě-
tí by zde mohli vyrůst potencionální teroristé, 
kteří budou vraždit naše lidi.

Osobně je mě úplně lhostejné v jakých pod-
mínkách tzv. uprchlíci žijí. Je mi srdečně jedno, 
jaké nemoci je tam ohrožují. Jen aby tyto ne-
moci neohrožovaly naše lidi. To jediné mě za-
jímá. Každý uprchlík musí u nás pocítit na kaž-

dém kroku odmítnutí. Ani kapka vody a sousto 
jídla uprchlíkům. Když poznají, že zde nic nedo-
stanou, pak odtáhnou. Kdyby toto udělala celá 
Evropa, tak nepřistane ani loď. Je to možná kru-
té, ale nyní se hraje o samu existenci a podstatu 
našeho národního bytí. V budoucnu by to mohli 
být uprchlíci, kteří s námi nebudou mít soucit.

Základem je, aby výsostné vody států Evro-
py byly nedotknutelné, aby každé plavidlo, ne-
plující po trasách pravidelných civilních spo-
jů, bylo považováno za nepřátelské a bylo „vy-
provozeno“ do mezinárodních vod. Pak tento 
uprchlický byznys ztratí na síle. Základem je, 
aby žádný ekonomický uprchlík (tedy 99,9% 
všech uprchlíků) nevstoupil na evropskou pev-

ninu. Současnou situaci způsobily Spojené stá-
ty a jeho blízkovýchodní spojenci, tak ať oni si 
uprchlíky vezmou. Jenže oni chtějí, aby si je 
vzala Evropa, protože to jen oslabí konkurenč-
ní potenciál evropského kontinentu.

DSSS byla první stranou, která upozornila na 
nebezpečí uprchlíků. Vzpomeňme na prorocká 
slova předsedy strany Vandase na brněnské pr-
vomájové demonstraci roku 2009, kdy hovořil 
o uprchlické vlně tsunami a prorežimní policis-
té, prokurátor a soudkyně ho odsoudili k trestu. 
Podmíněnému, ale k trestu za názor.

Uplynulo šest let a vlna tsunami naráží do 
hradeb Evropy. Národovci jsou na hradbách, 

ale musí také bránit bránu před vnitřními poma-
tenci, kteří ji chtějí otevřít. Čelíme různých ha-
líkům, bělobrádkům a dalším. Ale na naší stra-
nu se přidává čím dál tím víc lidí, kteří neje-
nom vidí, co nám hrozí (kriminální útoky v tá-
boře v Bělé pod Bezdězem), ale také pozorují, 
kdo se uprchlíků zastává a kdo na nich chce vy-
dělat. Zde mám na mysli lidskou hyenu uhlo-
barona Bakalu. Vedeme boj na dvou frontách, 
ale pokud se spojíme se všemi upřímnými Če-
chy, Moravany a Slezany, tak nebezpečí odrazí-
me a odrodilce politicky deportujeme na okraj 
společnosti do zapomnění a pohrdání.

JIŘÍ ŠTĚPÁNEK,
výkonný místopředseda DSSS
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Cizinec 
není 

našinec
V souvislosti 

s prohlubu-
jící se imig-

rační krizí se ob-
jevují i názory, že 
příliv imigrantů 
může Česká re-
publika zvládnout 
a že řešením by 
bylo umísťovat je 
do českých rodin, 
aby se lépe při-
způsobili a inte-
grovali. Pak by ne-
musela vznikat žádná uprchlická zaříze-
ní, ušetřily by se náklady apod. Také by 
prý imigranti mohli zvýšit klesající porod-
nost.

Pochybuji sice o duševním zdraví těch, 
kteří podobné bludy vypouštějí z úst, ale 
neberu jim jejich názor. Jen bych se jich 
zeptal, kolik už si vzali uprchlíků domů 
a jak se o ně starají.

Dnešní doba není dobou, abychom se 
ohlíželi na jiné. Musíme především dbát 
na naše zájmy, o naši společnost. Už ko-
nečně přestaňme s falešnou humanitou, 
jakýmsi soucitem s ekonomickými mig-
ranty, a soustřeďme se především na se-
be. Nemáme peníze pro naše nemocné 
děti, pro seniory a či mladé rodiny, a bu-
deme živit cizí parazity?

Dělnická strana si hrozbu imigrace 
a islamizace uvědomuje velmi silně. Pro-
to organizuje či se spolupodílí na akcích, 
které mají dát jasný signál vládnoucí ma-
fii, že imigranty v naší zemi nechceme 
a živit je nebudeme. Cizinec není naši-
nec. To je heslo pro budoucnost, která 
lehká nebude a proto si musíme chránit 
zbytek toho, co nám zatím ještě zůstalo.

Mgr. TOMÁŠ VANDAS, předseda DSSS

DĚLNICKÉ LISTY DĚLNICKÉ LISTY DĚLNICKÉ LISTY DĚLNICKÉ LISTY 
Najdete 
na netu
Dělnické listy
delnickelisty.cz
Program DSSS
dsss.cz/program
Dělnická mládež
delnickamladez.cz
Osobní stránky
tomasvandas.cz

Současná uprchlická vlna pomalu, ale jistě, ohrožuje naší republiku. Nejděsivější 
na celé záležitosti je to, že tzv. česká vláda vůbec, ale vůbec, nehledá cesty, 
jak uprchlíkům zabránit vstupu na území státu, ale dělá všechno ve jménu tzv. 
integrace, což je skrytý plán na oslabení českého a moravského národa.

NE IMIGRANTŮM!
Soucit s uprchlíky není na místě

Volební konto
Bankovní účet Dělnické strany sociální spravedlnosti 

je veden u GE Money Bank. Číslo účtu:

197 230 562 / 0600
Členské a sponzorské finanční příspěvky můžete 
zasílat složenkou typu C na adresu DSSS: 

PO BOX 3, 161 00 Praha 6.
Děkujeme Vám za jakoukoliv finanční pomoc.
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V Praze se demonstrovalo proti imigraci a vládě

V tropické sobotě 8. srpna se na praž-
ském Staroměstském náměstí sešlo na 
250 lidí, kteří na Protestu proti imigrač-

ní politice vlády jasně deklarovali svojí vůli 
žít v zemi, kde o svém osudu budou rozho-
dovat sami. Shromáždění bylo organizová-
no iniciativou Nechceme utečence v ČR, jako 
akce nacionálních stran a subjektů. Hlavním 
tahounem akce byla Dělnická strana sociální 
spravedlnosti (DSSS), dále se demonstrace 

zúčastnil zástupce Národní socialistů – LEV 
21, slovenské organizace Vzdor a očekával se 
také avizovaný příjezd předsedy Banskobyst-
rického samosprávného kraje a lídra Ludo-
vé strany Naše Slovensko Mariana Kotleby.

Po zahajovací státní hymně se slova ujal 
předseda DSSS Tomáš Vandas, který v úvo-
du projevu zmínil nutnost postavit se snahám 
vlády otevřít brány nekontrolovatelné imigra-
ci. Neopomněl zdůraznit, že to byla právě 

DSSS, která již před lety varovala před imig-
rací. „Byli to především současní parlament-
ní politici ČSSD, ODS a lidovců, kteří nás za-
vlekli do EU a prosadili podepsání Lisabon-
ské smlouvy, která zavazuje náš stát k přijí-
mání uprchlíků v nekonečných počtech, řekl 
Tomáš Vandas.“

Projev předsedy strany byl několikrát pře-
rušen potleskem, když hovořil o pevném od-
hodlání postavit se vládě v jejích proimigrač-
ním snahách. „Základ je to, aby žádný uprch-
lík nevstoupil na evropskou pevninu. Lodě 
s imigranty musí být zastaveny na moři a po-
sílány zpět do domovských zemí. Zavřít hrani-
ce, to je jediná možnost ochrany před ekono-
mickými uprchlíky. Uprchlíky deportovat do 
jejich domovských zemí,“ prohlásil Vandas.

S emotivním a radikálním projevem vy-
stoupil představitel slovenské organizace 
Vzdor Marián Magát, který se vyznal ze své 
lásky k vlasti a domovu, který musí být zacho-
ván pro budoucí generace. Hovořil o vlastní 
zkušenosti z Norska, které je zaplaveno při-
stěhovalci a jak na to nahlíží Norové. V prů-
běhu jeho projevu přišli příslušníci policie, 
aby Mariána Magáta zatkli a odvedli ho pří-
mo od řečnického pódia. Údajně za poruše-
ní zákona. Pouze vyjádřil svůj názor, ale i to 
se v „naší“ republice trestá.

Zatýkající policisty obklopil dav demon-
strantů, kteří vyjadřovali nesouhlas s Ma-
gátovým zatčením. Vystrašení a znervózně-
lí civilní policisté použili pepřové spreje do 

obličejů demonstrantů. Člen vedení Krajské 
organizace DSSS Moravskoslezského kraje 
Petr Borna byl sražen civilním policistou na 
zem a pro „jistotu“ dostal ještě plnou dáv-
ku spreje do obličeje a musela ho odvézt sa-
nitka do nemocnice, odkud byl po pár hodi-
nách propuštěn.

Bouřlivým potleskem účastníků akce byl 
přivítán Marian Kotleba, který ve svém pro-
slovu zdůraznil nutnost společného bo-
je českého a slovenského národa proti po-
litikům a systému, který ohrožuje budouc-
nost. Zdůraznil, že jedinou cestou, jak vývoj 
zvrátit a nastolit právo a pořádek, je jít k vol-
bám a volit ty strany, které nepřipustí isla-
mizaci Evropy, odmítají uprchlíky a nechtějí 
být v EU. Kotlebovo vystoupení ukázalo pev-
ný svazek českých a slovenských vlastenců 
a jejich vůli bojovat proti parlamentním po-
litikům, kteří zavlékají jejich země do brusel-
ského područí.

Na závěr celého shromáždění se na řečnic-
ké tribuně potkaly současné vůdčí osobnosti 
českého a slovenského nacionalismu: Tomáš 
Vandas a Marian Kotleba, kteří mužným stis-
kem ruky deklarovali přátelství českých a slo-
venských vlastenců a jejich odhodlání v boji 
za budoucnost Evropy neohrožovanou eko-
nomickými přivandrovalci.

Ve večerních hodinách si ještě Marian Kot-
leba se svým doprovodem prohlédl centrum 
Prahy a některé historické památky.

Tiskové centrum DSSS

DSSS přijata do APF. Vandas po 
boku Voigta, Griffina a Fioreho
Dělnická strana sociální spravedlnosti 

(DSSS) vstoupila do významné spo-
lečnosti národě orientovaných ev-

ropských stran. Dne 16. června se delegace 
DSSS ve složení předseda strany Tomáš Van-
das, výkonný místopředseda Jiří Štěpánek, 
místopředseda Erik Lamprecht a člen Repub-
likové smírčí a rozhodčí komise Libor Soj-
ka zúčastnila zasedání celoevropské národní 
strany Alliance for Peace and Freedom (APF) 
v Evropském parlamentu (EP) v Bruselu.

Zasedání se zúčastnilo 24 delegátů z růz-
ných zemí Evropy. Přítomni například byli 
Udo Voigt, europoslanec za NPD, Nick Gri-
ffin předseda British National Party (Britská 
národní strana), Georgios Epitideios, euro-
poslanec za řecký Zlatý úsvit, 
Roberto Fiore, předseda APF 
a předseda italské Forza Nu-
ova (Nová síla), Jens Pühse, 
generální sekretář APF, Da-
niel Carlsen, předseda Dan-
skernes Parti (Dánská strana), 
Gonzalo M. Garcia, ze španěl-
ské Democracia nacional (Ná-
rodní demokracie), Stefan Ja-
cobsson, předseda Svenskar-
nas parti (Švédská strana) či 
Normunds Grostins, předse-
da lotyšské Aliance za evrop-
skou demokracii. Dále byli 
přítomni jednotliví zástupci 

z Polska, Belgie a Kypru.
Přijetí DSSS do AFP je důkazem síly a váž-

nosti, jakou má strana na českém nacionál-
ním spektru. Je to potvrzení správnosti jasné 
a neohrožené národní a protiintegrační poli-
tiky DSSS. Ukazuje se, že nasazení a překo-
návání překážek našich členů a sympatizan-
tů nese své ovoce. Přijetí do AFP je odmě-
nou za vlasteneckou práci nás všech a před-
seda DSSS Tomáš Vandas se po právu po-
sadil do jedné řady s evropskými nacionál-
ními lídry. Přijetí do AFP nebylo naším hlav-
ním cílem, ale prostředkem ke změně v Ev-
ropě, aby si vládly původní evropské národy 
na svém a po svém.

Tiskové centrum DSSS

Přes 400 Plzeňanů demonstrovalo 
proti vládě a proti uprchlíkům

V sobotu 5.9.2015 se v Plzni konalo pro-
testní shromáždění pořádané plzeň-
skou organizací Dělnické strany so-

ciální spravedlnosti (DSSS) ve spolupráci 
s MO Národní demokracie v Plzni. Na plzeň-
ském Náměstí Republiky u katedrály sv. Bar-
toloměje se shromáždilo na 400 demonstran-
tů, kteří přišli vyjádřit svůj rozhodný odpor 
proti vládní politice vůči uprchlíkům. Jasně 
demonstrovali svůj postoj žít ve své zemi na 
svém a po svém.

Za DSSS vystoupil výkonný místopředse-
da Jiří Štěpánek, který rázně odmítl politiku 
vlády, která otevírá dveře ekonomickým mi-
grantům a nutí k podpoře občany této země. 
„Osobně je mě úplně lhostejné v jakých pod-
mínkách tzv. uprchlíci žijí. Je mi srdečně jed-
no, jaké nemoci je tam ohrožují. Jen aby ty-
to nemoci neohrožovaly naše lidi. To jediné 
mě zajímá. Každý uprchlík musí u nás pocítit 
na každém kroku odmítnutí. Ani kapka vody 
a sousto jídla uprchlíkům,“ řekl ve svém pro-
jevu Štěpánek, za potlesku celého náměstí.

Další zástupce DSSS, který promluvil na 
plzeňském náměstí, byla členka vedení MO 
DSSS Plzeň Kateřina Šimková, která se ve 
svém projevu věnovala současné situaci mla-
dých lidí, kteří se cítí přílivem uprchlíků ohro-

ženi, neboť se bojí o budoucnost svých dě-
tí. „Jak se budou české děti cítit v budoucnu 
v tzv. českých školách, když budou obklope-
ni dětmi přistěhovalců a jim bude samozřej-
mě uzpůsobena i výuka. Nechci, aby se moje 
děti styděly, že jsou Češi, protože jim to libe-
rální režim nařídí, protože se musí ustupovat 
přistěhovalcům, aby se na nás Brusel nezlo-
bil,“ prohlásila Kateřina Šimková.

Protestního shromáždění se zúčastnilo 
množství Plzeňanů všech věkových kategorií, 

z nichž většina měla poprvé 
možnost se seznámit s myš-
lenkami DSSS, jak se říká „na 
živo“. K tomu tam byly připra-
veny letáky s programovými 
body DSSS a stranické pro-
pagační předměty. U stolku, 
kde byla petice DSSS proti 
přijímáni uprchlíků, se utvo-
řila fronta, kdy se dostali zá-
jemci k petičnímu archu až 
tak po desetiminutovém če-
kání.

Občané v diskusích mezi 
sebou či se členy DSSS vy-
jadřovali obavu z budoucího 
vývoje a významná část dis-
kutujících považuje za důleži-
té, jak se bude volit v násle-

dujících krajských či parlamentních volbách. 
Podle nich nesmí občané zůstat doma, ale 
musí volit ty, kdož jsou zárukou toho, že se 
naše země nestane rejdištěm imigrantských 
gangů. Jediné řešení je nevolit stávají parla-
mentní strany.

Po skončení mítinku následovala spanilá 
jízda motorkářů, kteří obkroužením náměstí 
pozdravili účastníky protiimigračního shro-
máždění. Úspěšný plzeňský mítink je záslu-
hou práce MO DSSS Plzeň pod vedením 
předsedy Zbyňka Kratochvíla. Krajské měs-
to Plzeň deklarovalo celé republice, že také 
tamní obyvatelé nesouhlasí s vládní protiná-
rodní politikou a že jsou připraveni se posta-
vit za vlastenecké síly.

Tiskové centrum DSSS

Marian Kotleba a Tomáš VandasMarian Kotleba a Tomáš Vandas
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Imigrace, multikulturalismus. A jak je to vlastně doopravdy?
Události nedávné doby mě přesvědčily 

o nutnosti zamyšlení se nad aktuálními pro-
blémy Evropy, a proto jsem se rozhodl na-
psat své pojednání o imigraci, multikultu-

ralismu a vlivech, které tato změna přináší.
V posledních týdnech Evropa zažívá masivní imi-

graci ze severní Afriky i středního východu, a abych 
se ujistil o realitě deklarovaných čísel v rámci tzv. 
„EU kvót“ pro přerozdělení imigrantů a prohlédl 
jsem údaje Eurostatu, které jistě nejsou nikterak 
zkreslené.

Zajímavým zjištěním pro mě bylo, že za rok 2014 
v rámci EU žádalo o azyl 620.000 utečenců. Nyní 
se vrátíme k aktuálním datům, kdy denní počty imi-
grantů se pohybují v rozmezí 600 – 4000. Již základ-
ní matematická dovednost žáka základní školy nám 
věští pro rok 2015 poněkud jiná čísla, než avizova-
ných 20.000, 5.000 nebo poté 1.300 imigrantů pro 
Českou republiku.

Již letmým pohledem na tabulky žádostí o azyl 
lze snadno i rozlišit země, které mají výhodný so-
ciální systém a jsou sociálním státem, a ty které so-
ciálními státy nejsou. I přes nerovnoměrné rozlože-
ní se bavíme o milionech imigrantů, kteří by za je-
diný rok mohli vyměnit původní obyvatelstvo ně-
kterých zemí.

Domnívám se tedy, že pokud taková situace na-
dále potrvá ve svém tempu, bude se muset většina 
jižních států Evropy aktivně bránit, nebo odejít hle-
dat štěs tí na jiný kontinent. Pokud nebude zabráně-
no vpuštění takových imigrantů na náš kontinent 
vůbec, nastalou situaci nelze jinak změnit. Česká re-
publika, stejně jako i další státy Evropy, je vázána 
nejen mezinárodním právem, ale také Evropskou 
úmluvou o lidských právech. To, že za celou situa-
ci můžou kapitalistické pokusy i války vedené USA 
a jejich spojenci nás nikterak uklidnit nemůže, když 
jediným potrestaným bude Evropa. Ke svým dílům 
odpovědnosti se nikdo nehlásí a neutišenou situa-
ci s imigranty řešit na severu Afriky nikdo nechce. 
Nezbývá tedy než vyčkávat, kdy udeří ona oprav-
dová imigrantská vlna Tsunami, jak před lety varo-
val předseda Dělnické strany sociální spravedlnosti 
(DSSS) Tomáš Vandas.

Jedním okem lze také vyhodnotit věkové slože-

ní takových imigrantů. V případě válečných konflik-
tů jsou obvykle mezi uprchlíky děti, staří lidé či ženy. 
V přiložené fotografii jsem nikoho takového nena-
šel, a proto se můžeme domnívat, že se jedná pou-
ze o ekonomické uprchlíky, kteří utíkají proto, aby 
mohli zajistit pro své rodiny příhodné místo v Evro-
pě a poté své ostatní členy široké rodiny implemen-
tovat do Evropy.

Pokud budeme hovořit o implementaci takových 
skupin do Evropy, musíme vzít v potaz naprostou 
kulturní odlišnost i míru vzdělání. Špičkou ledovce je 
potom bezpečnostní riziko, které Evropská unie mu-
sí brát na zřetel a za každý bombový útok či výstav-
bu teroristické buňky musí nést plně odpovědnost. 
Nevěřím, že lidé jsou již tak otupělí, aby nepochopili 
smysl infiltrace teroristických skupin, které v Evropě 
chtějí páchat sebevražedné útoky.

Nedávno proběhl médii rozhovor se sebevražed-
ným útočníkem, který si stěžoval na dlouhý seznam 
zájemců o sebevražedný útok a nelíbil se mu ne-
známý termín jeho setkání se stvořitelem, protože 
teroristé nestíhají zájemce zřejmě odbavovat. Mini-
málně hrozný je fakt, že policie již v Praze zadržela 
skupinku běženců ze Somálska, která měla u sebe 
nelegálně vyrobené pasy, díky kterým se dostala až 
do srdce Evropy.

Multikulturalismus se zdá být překonán a rozbit 
ve svých základech, ale přesto existuje určité dělení. 
Negativním pojetím první varianty je současný ev-
ropský model soužití, kde se kultury bijí mezi sebou 
a snaží se potlačit jedna druhou. Takové nátlakové 

vnucování kultur zcela odlišných našemu prostředí 
pak přirozeně vytváří ve společnosti napětí a vysta-
vuje všechny původní obyvatele bezpečnostním ri-
zikům, kdy se různé generace vrací ke svým koře-
nům a ty pak praktikují v nové společnosti, která na 
to není nijak připravena. Zde můžeme hovořit o pře-
stavbách křesťanských kostelů na mešity nebo násil-
nostech a teroristických útocích. I zdánlivě bezpečné 
nošení burek se neodvíjí módou či osobním vkusem, 
ale akceptováním veršů z koránu coby nařízení, viz. 
Např. Súra 24. Světlo, verš 24:31. Pokud Evropská 
společnost umožní nošení burek a v pravém slova 
smyslu i přijme za své takové zvyky, tradice či záko-
ny, vystavuje se riziku, že se přemění a začne tako-
vé právo na žádost cizinců aplikovat na svých ob-
čanech celoplošně. Kdo dokáže zaručit neměnnost 
práv člověka, když bude změněna stávající společ-
nost a tím samotné vnímání práva?

Druhým typem multikulturalismu v pozitivním 
pojetí je soužití příbuzných kultur a lidí, které vzá-
jemná propojenost obohatí a nevytváří problematic-
ké situace v rozdílnostech. Názornou ukázkou pozi-
tivního soužití je Švýcarský model multikulturalismu, 
kdy země je složena z kulturně kompatibilních částí 
evropských národů a společně vytváří jakousi kos-
mopolitní společnost uvnitř jednoho národa, a přes-
to dokážou svůj nacionalismus společně obhajovat. 
To stejné se dá říci o Češích a Slovácích stejně jako 
o Němcích a Rakušanech. Těžko lze tedy slučovat 
neslučitelné i přes veškerou snahu pro-multikulturál-
ních skupinek fanatiků, kteří se snaží dokázat i přes 
dokázaná fakta, že Země je placatá a Slunce kolem 
ní obíhá 1x za týden.

Nyní si dovolím ve vší stručnosti vymezit další ne-
gativa spojená s imigrací do Evropy. Pokud bych měl 
negativa vymezit, tak můžeme hovořit o:

1) Rozbití dalšího kulturně-historického vývoje 
Evropy

2) Ztrátě identity Evropy
3) Demografickém rozštěpení původního obyva-

telstva
4) Destabilizaci sociálního i zdravotního systému
5) Destabilizaci systému postaveného na kultur-

ních pilířích Evropy
6) Destabilizaci hospodářských systémů

7) Destabilizaci bezpečnosti Evropy
8) Negativní vlivy vzniklé sociálním vyloučením imi-

grantů – Zločinnost, nezaměstnanost, chudoba atp.
Černý scénář se pomalu mění v realitu a z dob 

míru se pomalu schyluje k válce, pokud již ovšem 
nezačala bez našeho vědomí. Stojíme před důleži-
tým mezníkem dějin Evropy, zda právo jednotlivců 
a menšin je důležitější než právo většiny žít v relativ-
ně svobodné, bezpečné a silné společnosti. Nevěřím 
ani v uklidnění situace, neboť mír na středním vý-
chodě a globálně v Africe není na pořadu dne a sa-
ma Evropa nyní řeší pouze následky, aniž by řešila 
příčiny problému.

Nyní, po letech, kdy jsme varovali před imigra-
cí, multikulturalismem a Evropskou unií, pomalu 
dochází na naše slova, která většina nechtěla ani 
slyšet. Obrací se na nás lidé, kterým není lhostejný 
osud svých domovů, rodin ani blízkých, a nadchá-
zející doba musí být dobou jednoty, kdy odhodíme 
své osobní problémy, neshody či názorové postoje, 
a postavíme se oligarchickému systému, který ná-
rod láme v kolenech.

Buďte proto aktivní, spojte své síly a postavte se 
na odpor tomuto prohnilému systému, který svůj ná-
rod žene do jisté záhuby. Jedinou možností jak za-
bránit celospolečenskému rozkladu a uchovat na-
ší civilizaci pro naše budoucí generace je jednota. 
Proto, přidejte se k nám a postavte se na správnou 
stranu.

JIŘÍ FRONĚK, místopředseda DSSS

Ovládnou cizinci zastupitelstva?
V době, kdy se odpo-

vědné vlády v Evro-
pě připravují na útoky 
zdivočelých běžen-

ců, a to hlavně vlády maďar-
ská a bulharská, které místo 
integračních center staví plo-
ty, aby se zastavili nájezdníci, 
tak pražská vláda, tzv. česká, 
svým rozhodnutím pootev-
řela brány českomoravského 
prostoru cizincům a ulehčila jim do budoucna zde 
pobyt. Svým rozhodnutím „česká“ vláda způsobi-
la problém, jehož následky pocítíme za krátký čas 
a bude nebezpečí, že se my, Češi, myšleno všech-
ny zde usazené zemské národy, ocitneme v situa-
ci, kdy v naší vlastní obci nebudou rozhodovat pů-
vodní obyvatelé, žijící v místě kolikátou generaci, 
ale cizinci.
Česká republika ratifikovala Úmluvu o účasti ci-

zinců na veřejném životě na místní úrovni, což ozná-

mila 17. července 2015 Rada Evropy. Právo všech ci-
zinců z kteréhokoli světadílu budovat v České repub-
lice svá místní sdružení pro obhajobu svých zájmů 
a projevů své kulturní svébytnosti, právo cizinců za-
kládat vlastní odbory, právo cizinců volit v místních 
volbách nebo povinnost České republiky seznámit 
cizince s jejich právy se stane od 1. listopadu 2015 
děsivou skutečností.

Úmluvu o účasti cizinců na místním veřejném ži-
votě nepodepsaly zdaleka všechny státy Rady Ev-
ropy. Spolu s Českou republikou ji zatím ratifikovaly 
Švédsko, Norsko, Holandsko, Itálie, Finsko, Dánsko 
a Albánie. Úmluvu o usídlených cizincích naopak ne-
ratifikovaly ostatní státy Rady Evropy. Nepodepsa-
lo ji Slovensko, Německo, Francie, Švýcarsko, Bel-
gie, Bulharsko, Irsko, Maďarsko, Rusko a další státy. 
Tento záměr vznikl před 23 lety a je příznačné, že jej 
většina členských státu Rady Evropy nikdy, na roz-
díl od ČR, tehdy ovládané liberálně disidentskou kli-
kou, v čele s válečným zločincem Havlem, nepode-
psala... Trpké a nebezpečné plody to nyní po sadaři 

Havlovi sklízíme.
Jak bylo již v úvodu napsáno, budou si zde mo-

ci usazení cizinci zakládat své „podpůrné spolky“ 
a hlavně budou moci volit v místních, tedy obec-
ních volbách. Komunita bohatých Arabů ovládne ži-
vot kupříkladu v nějaké obci u Teplic a původní oby-
vatelé se tam budou nedobrovolně dívat na mešitu 
a na obecní vánoční stromek na návsi mohou také 
zapomenout, protože to městská rada původem ze 
Saúdské Arábie nedovolí. Říkáte si, jak je to možné, 
ale celý problém tohoto zákona je to, že se to tý-
ká „jakéhokoliv cizince“. Tedy ne pouze ze zemí EU.

Právě možnost budovat ony spolky nepomůže 
k integraci a začlenění cizinců, ale povede to k je-
jich větší agresivitě prosadit svá „lidská práva“ na 
úkor původních obyvatel. Dostanou do rukou legál-
ní páky, jak zatlačit úřady ke zdi. Nehledě na to, že 
spousta pomatených „Čechů“ jim bude v díle zkázy 
pomáhat. Vystoupit proti takovým agresivním a oku-
pačním metodám nebude vůbec snadné, protože 
oni nebudou dělat nic jiného, než co jim „česká“ 

vláda umožnila.
Cizinci dostanou i více práv účastnit se staveb-

ních řízení, a to si dovedete představit, co to udělá 
v takových vsích jako jsou Modlany... Malebný ráz 
české a moravské krajiny budou hyzdit orientální, 
pyšné budovy, dávající do širokého okolí najevo po-
cit vítězství cizáků nad národem, který se nevzepřel 
odnárodněné vládě.

A co udělají současní parlamentní politici v bu-
doucnu, aby získali hlasy cizinců? Do takových Tep-
lic budou politici jezdit na kampaň se svými man-
želkami, které budou mít na hlavě předpisový šátek. 
Budou se vemlouvat do jejich přízně, bez ohledu na 
nás, původní obyvatele České republiky.

Za normální situace by se nějaká snaha zapojit 
usedlé cizince do veřejného života dala se zavře-
nýma očima pochopit, ale v době, kdy do republi-
ky budou proudit tisíce běženců z celého světa, kte-
ří dostanou stejná práva, jako zde po staletí used-
lí obyvatelé, tak toto je řízená národní sebevražda.

JIŘÍ ŠTĚPÁNEK, výkonný místopředseda DSSS

Konvička v boji proti Evropě
Před nedávnem se 

ústřední postava ini-
ciativy Islám v ČR ne-
chceme (IvČRN) Mar-

tin Konvička nechal slyšet, že 
se pod hlavičkou jeho dceřiné 
formace „Blok proti islámu“ 
hodlá zúčastnit krajských vo-
leb. V době, kdy naše země če-
lí ataku uprchlických vln, se te-
dy volba protiislámského hnutí 
může zdát jako dobrá volba. V málo kterém případě 
ovšem platí rčení, že zdání klame, jako právě zde.

Problém stran jednoho tématu je zřejmý. IvČRN 
by důsledně potírala islám. Budiž. Ale co potom? 
Jak se postaví k národnímu hospodářství? K vývoji 
školství? Asi nijak. Naproti tomu je Dělnická strana 
sociální spravedlnosti (DSSS) ze své nejhlubší pod-
staty nikoli pouze stranou jednoho tématu, nýbrž 
je nositelem určité světonázorové konstanty. Naše 
hlavní zásady „zájmy celku stojí před zájmy osobní-
mi“, nebo „sociální politika není nic bez nacionalis-
mu“ se odrážejí v našem přístupu ke všem politic-
kým aspektům správy státu.

Ale zpátky k IvČRN. Přestože nás tedy Konvič-
kovo hnutí nijak obsahově nenadchlo, neznamená 
to, že budeme zabedněně přehlížet možnost dosáh-
nout pozitivních změn alespoň v jedné oblasti našich 
zájmů. Tak jako vždy v podobných případech jsme 
ochotni k jakékoli spolupráci s kýmkoli za podmín-

ky, že počin povede ke hmatatelným výsledkům. Ze 
svého si nikdy neustoupíme ani o píď, ale shodují-
-li se naše názory v určité oblasti s dalším uskupe-
ním, nevidíme rozumný důvod, proč nedat hlavy 
dohromady.

V souladu s tím jsme před nějakou dobou na-
bídli iniciativě IvČRN spolupráci. Jak jsme také oče-
kávali, dostalo se nám zamítavé odpovědi. To jsme 
tedy vzali na vědomí. Dosti naivně jsme předpo-
kládali, že si alespoň dokážeme vzájemně vůči so-
bě zachovat důstojné mlčení, nemůžeme-li tedy 
být na jedné lodi, i když plujeme do určité míry ve 
stejném proudu. Avšak pan Konvička zanedlou-
ho začal pociťovat potřebu hlasitě se vymezit vůči 
„extremistům z DSSS“, aby jasně a definitivně do-
kázal, kde stojí. Jestliže se tedy nechal lídr IvČRN 
slýchávat, co soudí o našem hnutí, pak se nechá-
me tedy slyšet i my.

Nejprve zacitujme nejopakovanější frázi pana 
Konvičky o srovnání jeho spolku a DSSS: “IvČRN 
odmítá islám, protože je nelidský a znamená nesvo-
bodu, zatímco DSSS jej odmítá z etnicko-rasových 
důvodů“. Rádi to uvedeme na pravou míru. DSSS 
neodmítá islám, nýbrž jeho řízený dovoz do Evro-
py, potažmo České republiky. Nebudeme určovat 
někomu v Arábii, co znamená „nesvoboda“. Do to-
ho nám přeci nic není.

Zatímco pan Konvička je zaslepený nenávistí ke 
všemu, co zavání jistým náboženstvím a nejraději by 
jej vymazal z planety, na druhé straně otevřeně pod-

poruje tzv. neislámské imigranty, ale i teroristickou 
politiku Izraele (jen proto, že je namířena proti mus-
limům – Palestincům), anebo homosexuální propa-
gandu. Konvička sám tak jasně dokazuje i těm, komu 
to dosud nebylo jasné, že stojí ve službách Systému. 
Toho Systému, jenž vládne ve světě penězi a vlast-
ně stojí za nynější masovou migrací. Konvička sto-
jí v řadách sionistického hnutí. I Systém totiž potře-
buje křiklouny, kteří odvedou pozornost od skuteč-
ných problémů.

My jsme naproti tomu schopni přijmout existen-
ci kteréhokoli náboženství. Problém masové imig-
race totiž tkví v komplexních dopadech na evrop-
skou identitu, ne jen v pouhém náboženství. Do-
kážeme se také objektivně podívat na konflikt me-
zi Izraelem a Palestinou. Konvička tleská každé ra-
ketě letící na Gazu, ale kde stojí právo, ho přitom 
vůbec nezajímá.

DSSS tedy striktně odmítá masovou a řízenou 
imigraci do Evropy, ale ne z nenávisti vůči všemu is-
lámskému, nýbrž z obav o zachování podstaty sta-
rého kontinentu, z obav o vlastní identitu. Nechce-
me být svědky islamizace Evropy, ale ne proto, že 
nenávidíme toto nám cizí náboženství, ale proto že 
milujeme naši Evropu a naši kulturu. To je to, oč tu 
běží. Šiřitelé světových konfliktů chtějí zahubit ev-
ropského ducha, a lidé jako Konvička jsou jim těmi 
nejoddanějšími žoldáky.

Erik Lamprecht, 
místopředseda DSSS
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GlosaGlosa
Soud naletěl 
šabatovsko-cikánské 
provokaci

Okresní soud v Litoměřicích rozhodl, že rea-
litní makléřka se musí omluvit cikánské provo-
katérce Balogové za to, že ji odmítla prona-
jmout byt. Dodejme, že na výslovné přání ma-
jitele bytu, který cikány asi prostě nemusí. 
Soud to však považoval za diskriminaci. Om-
budsmanka Šabatová, která byla iniciátorkou 
zmíněné provokace, tak může být spokojená.

Kdo však spokojený být určitě nemůže, to je 
jakýkoliv majitel bytu či domu. Podle zmíněné-
ho verdiktu by totiž nesměl odmítnout nikoho, 
kdo se mu jako nájemník nabízí. Byť bude špi-
navý, zasmrádlý, bez peněz. V rámci antidiskri-
minační módní vlny má přeci na bydlení právo. 
A že pak třeba platit nebude a dostane výpo-
věď? Nevadí, podá se žaloba k soudu na diskri-
minaci a soud to zařídí.

Já, jako majitel nemovitosti, bych si také ne-
přál pronajmout byt cikánům, Vietnamcům či 
komukoliv jinému, ke komu nemám důvěru. Je 
to moje výsadní právo rozhodovat o mém ma-
jetku, a nikdo mi do toho nemá co mluvit. Ani 
soud.

Neustále slýcháme o tom, že zde máme de-
mokracii, právo a spravedlnost. Opakovaně 
však dochází k situacím, které mě utvrzují 
v přesvědčení, že zde panuje ještě totalitnější 
režim, než byl ten komunistický. I ten nařizoval 
lidem, kteří měli nadměrné čtvereční metry, 
ubytovat další rodiny v jejich domech či by-
tech. Dnes se stejně chovají soudy tzv. demo-
kratického státu. Nařizují, diktují, upřednostňují 
gaunery a provokatéry na úkor slušných lidí. 
Chci doufat, že odvolací soud si snad zachová 
špetku zdravého rozumu.

Mgr. TOMÁŠ VANDAS, předseda DSSS



IV

Marian Kotleba pro DL: Evropa je dnes ve válce
DL V srpnu jste byl v Praze na shro-

máždění proti imigraci. Jak vnímáte pro-
blém imigrace na Slovensku a v rámci 
celé Evropy?

Problém imigrace je pro Evropu a pů-
vodní evropské národy doslova existenč-
ním problémem. Zkušenosti ze západní 
Evropy hovoří jasnou řečí. Imigranti z Af-
riky a Asie většinou nevědí, a ani se ne-
chtějí přizpůsobit našim zákonům a spo-
lečenským a kulturním normám. Způso-
bují vysokou kriminalitu, sociální a etnic-
ké nepokoje a jsou ohromnou zátěží pro 
původní obyvatelstvo. Postupně vytlačují 

křesťanskou víru a kulturu původních ev-
ropských národů a mění ke svému ob-
razu společnosti a státy, které je přijaly. 
V situaci, kdy naši vlastní obyvatelé ne-
mají práci a kdy stále více rodin trpí chu-
dobou, je celkem zvrácené živit cizince. 
Co je však nejhorší – vlivem masívní po-
rodnosti a náboženského fanatismu po-
stupně přečíslí a ovládnou původní Ev-
ropany. Historie je plná podobných pří-
padů, kdy mnohé národy a vyspělé civi-
lizace zanikly proto, že je ve vlastních ze-
mích přečíslili cizinci.

Na Slovensku je problém s imigranty 
výsledkem zrádcovské politiky vládnoucí 
strany SMER-SD v čele s premiérem Fi-
cem a ministrem vnitra Kaliňákem. Byl to 
právě SMER–SD, který prosadil schvále-
ní tzv. Lisabonské smlouvy, čímž podro-
bil Slovensko bruselskému diktátu, také 
v oblasti azylové politiky. Byli to poslanci 
SMER–SD v Evropském parlamentu, kte-
ří opakovaně hlasovali za povinné přijí-
mání imigrantů v členských státech EU. 
A je to právě současná slovenská vlá-
da, která ignorovala obyvatele Gabčíko-

va a jejich referendum proti zřízení imi-
grančního tábora v jejich obci. I když se 
dnes premiér Fico snaží na veřejnosti vy-
stupovat jako odpůrce přijímání imigran-
tů, jeho skutky z minulosti a také součas-
nosti dokazují pravý opak.

DL Jak podle Vás lze účinně bránit na-
še země proti uprchlíkům?

Evropu a naše národy můžeme ubrá-
nit jen tak, že začneme důsledně a přís-
ně chránit naše státní hranice. Na jejich 
ochranu musíme nasadit také armádu, 
která dnes neslouží vlasti, ale zájmům 
USA a NATO. Musíme si totiž uvědomit, 
že Evropa je dnes ve válce, ve které čelí 
systematické a organizované invazi imi-
grantů, sahající na samotné základy na-
ší civilizace.

V situaci, kdy nám jde o přežití, pro-
to nemůžeme litovat žádných prostředků 
na ochranu. Každý evropský stát (zvláš-
tě Německo) také musí přestat pomáhat 
imigrantům, poskytovat jim zadarmo 
ubytování, stravu a kapesné. Nelegál-
ní imigranty je potřeba bezpodmínečně 
a bezodkladně vyhostit a ne jim umožnit 
žít a pracovat v našich zemích. A je potře-
ba ukončit jakoukoliv podporu imperiali-
stické politiky USA a Izraele, v důsledku 
které byly zničeny mnohé státy.

DLJak hodnotíte své dosavadní pů-
sobení v čele Banskobystrického samo-
správného kraje? Co považujete za svůj 
největší úspěch?

Od mého nástupu do funkce předsedy 
BBSK jsem se zaměřil zejména na zasta-
vení rozkrádání veřejných financí. Za ne-
celé dva roky se nám podařilo snížit dluh 
kraje vůči bankovní mafii o téměř 6,5 mi-
lionů eur, což je nejvyšší suma v historii 
kraje. Vytvořili jsme přísný systém veřej-
ných zakázek, díky kterému jsme výraz-

ně snížili ceny plynu, elektřiny, ale také 
i mnohých jiných komodit. Posypovou 
sůl jsme nakoupili nejlaciněji ze všech 
institucí na Slovensku. Za bývalého ve-
dení se nakupovala za 128 euro za tunu 
a za mého vedení to bylo jen 85 eur za 
tunu, čímž jsme jen za rok ušetřili 462 ti-
síc euro!

Na ukázku toho, jak se krade ve vlád-
ních institucí, dodám jen tolik, že Národ-
ní dálniční společnost, kontrolovaná vlá-
dou, tu samou sůl nakoupila až za 169 eu-
ro za tunu. Peníze jsme ušetřili také za-
stavením různých nesmyslných a předra-
žených europrojektů, snižováním výda-
jů úřadu či nekompromisním postojem 
vůči zahraničním podnikatelům, kteří si 
chtěli udělat ze zdravotnictví u nás byz-
nys. Takto ušetřené peníze jsme použili 
na splácení starých dluhů, na údržbu sil-
nic a na rekonstrukci a opravu škol a do-
movů sociálních služeb.

Mezi ostatními zmíním snížení poplat-
ků u lékaře, zaměstnání 75ti dlouhodobě 
nezaměstnaných obyvatel kraje, kteří se 
podíleli na opravách silnic a úpravě jejich 
okolí, spuštění podpory domácích výrob-
ců potravin či úspěšný zákaz kyanidové 
těžby zlata v okolí Dětvy a Kremnice.

DL Slovensko čekají v příštím roce 
parlamentní volby. S jakým cílem pů-

jde Ludová strana Naše Slovensko do 
těchto voleb?

Práce ve funkci Banskobystrického 
župana mě přesvědčila o tom, že z po-
zice kraje můžeme pracovat pro lidi, ale 
zásadní změny můžeme prosazovat jen 
půdě Národní rady Slovenské republiky, 
resp. ve vládě. Na úrovni kraje nemáme 
totiž dostatek kompetencí. Náš cíl je pro-
to jednoznačný – chceme se dostat do 
parlamentu a později i do vlády. Chceme 
současný zkorumpovaný a prohnilý sys-
tém nahradit vládou lidí, oddaných Bo-
hu a národu. Vládou, která nebude slou-
žit cizím zájmům – Bruselu či Washingto-
nu, ale výlučně zájmům Slovenska a je-
ho obyvatel!

DL Co byste popřál čtenářům Dělnic-
kých listů?
Čtenářům Dělnických listů přeji hodně 

odvahy, víry a odhodlání v boji za vlast, 
pravdu a spravedlnost! Přeji jim, aby se 
nenechali odradit pronásledováním ze 
strany vládní policejní mašinérie a aby 
se inspirovali příkladem Ľúdovej strany 
Naše Slovensko. Dokázali jsme, že když 
se spojí dost lidí, odhodlaných vytrvat 
v boji za Boha a za národ, tak vítězství je 
na dosah.

Redakce DL
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Kontakty
Karlovarský kraj – Jiří Froněk
tel.: 777 858 015
e-mail: dsss.kv@gmail.com
Ústecký kraj – Jindřich Svoboda
tel.: 722 733 823, e-mail: sever@dsss.cz
Praha – Jiří Petřivalský, tel.: 605 408 413
e-mail: ds.praha@europe.com
Liberecký kraj – e-mail: liberecko@dsss.cz   
Středočeský kraj – Svatopluk Černý
tel.: 721 723 862
e-mail: dsss-stredocesi@seznam.cz
Jihočeský kraj – Otakar Dvořák
tel.: 608 272 093
e-mail: jiznicechy-dsss@seznam.cz
Plzeňský kraj – Jiří Štěpánek
tel.: 603 427 704
e-mail: stepanek-ds@seznam.cz
Pardubický kraj – David Slavík
tel.: 776 226 142
e-mail: dsss.pce.kraj@seznam.cz
Královéhradecký kraj – Vlastimil Ptáček
tel.: 603 474 660, e-mail: dsss-khk@email.cz
Jihomoravský kraj – Erik Lamprecht
tel.: 775 526 164
e-mail: dsssjmk@gmail.com
Moravskoslezský kraj – Iveta Machová
tel.: 603 945 816
e-mail: ds.moravskoslezsky.kraj@seznam.cz
Olomoucký kraj – Alois Tvardek
tel.: 737 774 589
e-mail: dsss.olomouc@seznam.cz
Zlínský kraj – e-mail: dssszk@gmail.com

Moudrá slova
Vivere militare est (Seneca Mladší).
Žít znamená bojovat.
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· Máte dost rozkrádání a korupce?
· Vadí vám nárůst imigrace a hrozba 

islamizace?
· Jste nespokojeni s diktátem Evropské 

unie?
· Považujete Senát za drahou 

a zbytečnou instituci?

· Chcete znovuzavedení trestu smrti?

· Odmítáte živit nepřizpůsobivá individu 
ze svých peněz?

· Máte dost exekutorské mafie?

· Chcete důstojný život pro seniory 
a mladé rodiny s dětmi?
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